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Valoarea Departamentului Juridic din cadrul Strauss România a crescut

semnificativ în perioada pandemiei. „Tabloul” proiectelor gestionate include

activitați de digitalizare și modificare a fluxurilor pentru sporirea eficienței. Cristina

Costache, Legal Manager: Putem fi o echipa și daca nu ne vedem la birou o

perioada de timp mai lunga

Munca profesioniștilor din toate domeniile s-a schimbat ca urmare a masurilor luate pentru diminuarea

infectarilor cu SARS Cov-2.Pentru avocații care activeaza în departamentele juridice ale companiilor,

ultimele luni au venit cu o serie de proiecte noi pe care specialiștii au fost obligați sa le soluționeze „din

mers”, astfel încât activitatea firmei sa nu fie afectata. Cu aceasta ocazie, experții au constatat ca

digitalizarea nu este un moft, ci o necesitate, iar echipa este totul. „Am descoperit ca se poate susține o

productivitate sporita și în cazul unei perioade extinse de munca de acasa, daca îți faci temele.De asemenea,

am descoperit ca putem sa fim o echipa și daca nu ne vedem la birou o perioada de timp mai lunga”,

puncteaza Cristina Costache, Legal Manager Strauss România. 

Nici acum, dupa ce starea de urgența la nivel național a fost ridicata, activitatea Departamentului Juridic din

cadrul Strauss România nu a revenit în totalitate la modul în care se desfașura înainte de declanșarea pandemiei

de COVID 19. De altfel, majoritatea companiilor și-au schimbat modul de lucru, criza medicala obligându-le sa

identifice noi pârghii care sa le ajute sa-și desfașoare munca la capacitate maxima, în condiții speciale. „Nu cred ca

vom reveni în curând la ce era înainte de martie 2020 perceput ca normal. Noul normal înseamna prezența la birou

cam 50% din timp, call-uri zilnice cu echipa atât pentru update cât și pentru a ne vedea, lucru mult în platforme

colaborative și pe structura de proiect”, subliniaza Cristina Costache.

„Tabloul” proiectelor în care este implicata echipa coordonata de Cristina Costache include astazi mai multe

activitați de digitalizare și de modificare fluxuri pentru sporirea eficienței. „Restul este la fel. Activitatea în 

Departamentul Juridic al Strauss România, în aceasta perioada, a necesitat mai multa atenție în zona de HR.

Mutarea unui numar mare de angajați la „munca la domiciliu” și apoi în telemunca implica un efort din partea

organizației pentru ajustarea documentelor aferete. Tot în zona de HR și SSM trebuie sa menționez instrucțiunile

ce trebuie întocmite pentru siguranța angajaților în aceasta perioada, planurile ce trebuiesc întocmite conform

legislației curente. Le gestionam printr-o colaborare excelenta cu departamentul HR, lucru în echipa și alocare de

resurse aliniata la nevoile actuale”, explica Legal Managerul Strauss România.

Juriștii au colaborat și colaboreaza intens cu specialiștii în resurse umane din cadrul companiei. „Au fost

saptamâni în care am discutat zilnic cu Departamentul HR. Avem instituite toate instrumentele pentru munca la

distanța pe termen lung unde aceasta se preteaza. Coeziunea am reușit sa o pastram prin call-uri frecvente. Mailul

și telefonul nu pot suplini discuțiile fața-în-fața, așa ca avem discuții frecvente prin intermediul platformelor de

teleconferințe”, menționeaza juristul.

Departamentul Juridic dintr-o multinaționala este unul de suport, menirea sa fiind aceea de a pune umarul la

sprijinirea business-ului companiei. Rolul avocaților care fac parte din aceasta echipa este acela de a facilita
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desfașurarea activitații întregii companii în linii de legalitate și buna conduita.

 

Descopera oportunitațile de recrutare de pe LegiTeam! GRATUIT.

 

         

„Am avut o contribuție semnificativa în aceasta perioada în interpretarea avalanșei de acte normative din ultimele

șase luni și gasirea de soluții care sa susțina businessul. În aceasta perioada, prioritatea numarul unu și cel mai

mare volum de munca a fost generat de legislația referitoare la prevenirea SARS Cov-2. Decretul prezidențial de

instituire a starii de urgența, ordonanțele militare emise în baza acestuia, precum și toate celelalte acte normative

emise în starea de alerta, inclusiv ordinele comune ale ministerelor de resort precum Ministerul Sanatații,

Ministerul Muncii și Ministerul de Interne au fost analizate, interpretate și transpuse în documente sau instrucțiuni

aplicabile la nivelul Strauss România. Alaturi de aceste activitați, managementul contractelor și-a continuat

activitatea obișnuita cu excepția termenului în care ne așteptam ca actele sa fie semnate. Este de înțeles o anumita

întârziere în ceea ce înseamna acest proces având în vedere ca mulți dintre angajați lucreaza de acasa”, precizeaza 

Cristina Costache.

Se urmarește creșterea eficienței echipei

Echipa de juriști din cadrul Strauss România este formata din trei membri. Cei trei specialiști și-au împarțit

munca, astfel încât sa fie soluționate la timp atât proiectele curente, cât și cele noi aparute ca urmare a schimbarilor

intervenite din cauza pandemiei de SARS Cov- 2.

Juriștii și-au pastrat colaborarile existente cu firmele de avocați cu care lucrau înaintea declanșarii pandemiei.

Totuși, nu a fost intensificata activitatea cu aceste case de avocatura, în contextul în care proiectele care le erau

alocate au continuat, iar restul chestiunilor juridice aparute, în majoritate cele legate de SARS Cov-2, au fost

gestionate in-house.

Valoarea Departamentului Juridic a crescut semnificativ în aceasta perioada. De altfel, echipa a profitat de ocazie

pentru o eficientizare mai buna a muncii. „Avem o serie de proiecte în stadiu de plan sau implementare legate de

digitalizare și redesenare procese interne pentru a crește eficiența nu numai în cadrul Departamentului Juridic”,

arata Cristina Costache.

Avocatul este de parere ca, în situația actuala, nu se poate vorbi înca de o perioada post- COVID. „Nu știm când

sau cum se va termina aceasta perioada, așa ca ne pregatim de perioada de toamna, iarna când este posibila o

revenire la restricții”, precizeaza profesionistul Strauss România.

Compania nu a facut reduceri legate de personal, singurele cheltuieli diminuate au rezultat ca urmare a faptului ca

restricțiile impuse la nivel național au stopat deplasarile, evenimentele și alte astfel de activitați. În ceea ce privește
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sponsorizarile, Strauss România nu a cautat sa le reduca sau sa le elimine, ci le-a redirecționat catre domenii

legate de combaterea SARS-Cov-2.

Intra    pe LadyLawyer.ro și afla mai multe despre activitatea,                                               preocuparile  și   proiectele     doamnelor        avocat     din      cele     mai     

importante                   firme     de pe      piața        locala
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